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Dato: 12 dec..  

Klokken 1700 til 1900 på personalestuen, brug indgangen ved vuggestuen  

Deltager:  

Der er bestilt julemad til alle.  

Punkt  Hvad handler punktet om Ansvarlig  Beslutning/referat  
Referat fra sidst Referatet gennemgås for at se, om der er 

handlet på det aftalte 
Alle godkendt 

Elevrådet  Intet 
 

Elevråd  Intet nyt 

Nyt fra universet  Forløb i dagtilbud.  NB/AM Kick-off.  
”Special viden fremfor 
specialinstitution. ” 
Alle medarbejder i 
dagtilbud bliver en del af 
dette.  
 
I morgen kl 10, går 
skolebørn (4. og 5. 
klasse) Lucia i Brugsen.  
 
Fredag i næste uge skal 
vi i Notmark kirke. 
 
2 nye medarbejder er 
kommet godt i gang.  
 
 
6. klassen er faldet godt 
til ro og er blevet en 
homogen klasse. 
 
E- Rasmus projekt info 
herom. 
 
Ansættelse: 
Pga. af børnetallet 
vokser bliver der ansat 1 
pædagog i vuggestuen 
pr februar/marts og 
Pædagog i SFO pr 
februar/marts 
 
Folkeskoleaftale træder i 
kraft (noget i skoleår 
2024/2025 og mere i 
2025/2026) – der 
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kommer nogle tiltag som 
bestyrelsen skal tage 
stilling til.  

Økonomi Bliver gennemgået på mødet  NB Gennemgået, forventer 
et mindre forbrug på 3%  

Regeringen har den 22. august 2024 lanceret 
udspillet ”Sammenhæng og balance – frihed, 
fremtid og muligheder i hele Danmark”.  
 
I udspillet indgår initiativer på undervisnings- 
og uddannelsesområdet med etablering af en 
pulje på 40 mio. kr. til mindre folkeskoler 
beliggende i landkommuner.  
 
Onsdag fik vi at vide, at Sønderborg 
Kommune er bevilliget 937.000 kr. af puljen til 
5 skoler med under 150 elever. 
Jeres skole er en af de heldige fem skoler 
som får midler af puljen og de fordeler sig 
som angivet i nedenstående tabel. 
 
 

 
 
 
Midlerne skal anvendes inden for 
folkeskolens formål og kan anvendes til 
aktiviteter på skolen eller i 
undervisningssammenhæng. 
Til indkøb af læremidler eller materialer, til 
brug i undervisningen samt endvidere til 
energibesparende foranstaltninger, såfremt at 
disse kan kobles til folkeskolens formål.  
 
Medio december vil vi indkalde jer til et 
møde, hvor vi sammen finder ud af hvad 
pengene kan bruges til. 
Pengene skal bruges i 2024+2025.  
 
Vi skal ha oprettet et særskilt psp-element til 
jer, idet jeg skal indsende regnskab 
efterfølgende på de forbrugte midler.  
Der skal også laves en mindre statusrapport 
over hvad vi har brugt midlerne til primo 
2026.  

 

 Gennemgået .  
 
 

Ledelsesinfo  Intet   Intet  

Børnetal info  

Børnetal opgjort 

2.12.2024.xls  

 Gennemgået 
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Antimobbe 

politik.docx
 

Læses igennem inden mødet  Alle  Dagplejen skal skrives 
ud. Digital mobning 
kommer til at fylde 
mere, så det er her vi 
skal have størst fokus.  
 
Gøre forældrene 
opmærksom på 
hjemmesiden, hvor disse 
politikker ligger, til det 
første møde ved 
skolestart. Evt et 
velkostbrev, hvor der 
kort står, hvor man kan 
finde informationerne 
og en kort beskrivelse.  

FRO 

Referat Fælles 

Rådgivende Organ 19-11-24.pdf
 

Mads Bo  

   Info  

    

    

EVT.    Nicolaj snakker med 
Mads Bo, om mødet i 
januar skal rykkes.  

Andet    

Til kommende møder     

 


